
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 337 (Alm. del), som Sundhedsudvalget 

har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 5. marts 

2009. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Peter Vernersen 

(S). 
 

Spørgsmål 337: 

”Hvad var baggrunden for, at borgermødet i Holstebro den 3. marts 2009 om  

hospitalsplacering blev afholdt i så små lokaler, at der ikke var plads til alle, der  

ønskede at deltage i mødet, når der ved tidligere arrangementer om  

hospitalsplacering i Holstebro har været op til 5000 deltagere?” 
 

Svar: 
Jeg er muligvis alt for beskeden, men jeg havde ikke forestillet mig, at der kunne 

være 5.000 borgere i Nordvestjylland, der ville møde op for at drøfte sygehuspla-

nerne og de kommende sygehusinvesteringer med mig. Jeg kan forsikre, at når jeg 

har taget initiativ til i alt 10 borgermøder sammen med regionerne, er jeg kun inte-

resseret i, at så mange som muligt får lejlighed til at deltage i debatterne og høre 

mine synspunkter. 

 

Jeg kan i øvrigt oplyse, at de praktiske arrangementer tilrettelægges i samarbejde 

med den pågældende region – i dette tilfælde Region Midtjylland. Regionen søgte 

så vidt jeg er orienteret at lægge mødet i Musikteatret Holstebro, som har større 

kapacitet, men at det ikke var ledigt på det tidspunkt, hvor mødet kunne afholdes.    
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